
Pjanic: Z większą regularnością możemy walczyć o Ligę Mistrzów
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Miralem Pjanic wszedł jedynie z ławki rezerwowych w niedzielnym meczu z

Genoą, wygranym przez Giallorossich 4-2. Pomimo tego, Bośniak był

bardzo zadowolony z występu drużyny, o czym mówił w wywiadzie dla Sky

Sport. 

 

Mecz przeciwko Genoi może być punktem zwrotnym?

- To był dla nas bardzo ważny mecz. Pokazaliśmy jakość. Po 2-0 nie poddaliśmy się,

potem byliśmy niesamowici. Zagraliśmy bardzo dobrze, mieliśmy okazje do

zdobycia więcej niż czterech goli.

 

Roma jest już na poziomie strefy Ligi Mistrzów?

- Nie, za wcześnie jest o tym mówić, zdobyliśmy trzy punkty i musimy posiadać

regularność. Jeśli będzie tak dalej, możemy walczyć o Ligę Mistrzów i jeszcze dalej,

musimy mieć regularność, która jest bardzo ważna.
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